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Fractie Bastiaans         
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 45 RvO vragen 
Onderwerp: Problemen Afvalinzameling door Renewi en verouderde ondergrondse containers 
 
Venlo, 28 juni 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Diverse berichtgevingen vanuit de gemeente betreffende de gebrekkige inzameling van huisvuil, rest 
en PMD, doet voorkomen of de gemeente met een inmiddels onbetrouwbare partner vandoen heeft 
die zijn contractuele verplichtingen niet of onvoldoende nakomt. Deze constatering is voor Fractie 
Bastiaans reden geweest in gesprek te gaan met Renewi en de ‘andere kant’ van het verhaal te 
vernemen teneinde een goede afweging te kunnen maken en u de juiste vragen te stellen. 
 
Vast staat in ieder geval dat u van de huidige problematiek van een sterk verouderde (uniek in 
Nederland) wijze van afval inzamelen, tenminste vanaf medio 2021, op de hoogte bent. U schrijft dit 
in uw RIB 070-2021. Zie pagina 8, eerste alinea van deze RIB. ‘Aanpassing van dit inzamelsysteem zal 
een onderdeel worden van het nieuw op te stellen afvalbeleid’, einde citaat waarmee u deze alinea 
afsluit.  
 
Navraag bij Renewi leert ons echter dat bij het aangaan van deze overeenkomst u op de hoogte bent 
gesteld van deze verouderde wijze van inzamelen en het sterk verouderde materieel, welk niet meer 
gebouwd wordt, wegens de zeldzaamheid van gebruik in Nederland. U was toen al bewust van het 
feit dat er een nieuw modern afval inzamelsysteem moest komen waar Renewi al fors in 
geïnvesteerd had. Eind 2020 bent u hier uitgebreid over geïnformeerd door Renewi met een zeer 
uitgebreid afval inzamelplan. Een plan waar veel gemeenten Venlo al met groot succes in voor zijn 
gegaan. In 2022 zijn op uw verzoek door Renewi voorstellen gedaan om deze methode alsnog zeer 
urgent in te voeren, dit zou aanvangen door PMD zakken gefaseerd te introduceren. Hierop heeft 
geen besluitvorming plaats gehad welke de extra kosten nu hadden kunnen voorkomen.  
 

1. Vanaf de start van de vigerende overeenkomst met Renewi bent u op de hoogte van de 
problemen horende bij de Venlose wijze van afval inzamelen. Eind 2020 bent u nogmaals 
uitgebreid geïnformeerd over moderne wijze van inzameling. Waarom is de raad hier niet in 
meegenomen middels een RIB voorafgaande aan eventuele besluitvorming?  

2. U schrijft in RIB 072-2023 dat u hier ‘recentelijk’ door Renewi van op de hoogte bent gesteld. 
Kunt u ‘recentelijk’ nader duiden? 

 
In RIB 072-2023 laat u weten dat Renewi stopt met het huis-aan-huis inzamelen van huishoudelijk 
afval in Venlo vanaf einde contractdatum, 31 december 2025. De gemeente gaat opnieuw 
aanbesteden voor de periode vanaf 1 januari 2026. Renewi heeft de Fractie Bastiaans laten weten 
dat het gescheiden inzamelen van PMD en restafval onmogelijk is, maar er verder niets veranderd 
aan de reguliere inzameling en het contract ordentelijk wordt uitgediend en gerespecteerd.  
Onder punt 2 op pagina 3 van deze RIB schrijft u dat u de mogelijkheden gaat onderzoeken en de 
kosten in kaart gaat brengen van een alternatief gescheiden inzamelsysteem op korte termijn.  
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3. Waarom stapt u niet urgent, zoals door u in 2022 verzocht, over op het gescheiden 
inzamelen van PMD en restafval, zodat de forse kosten van na-scheiding tot 2026 voorkomen 
kunnen worden? Renewi, uw huidige contractant, heeft hiervoor de  mogelijkheden. 

4. Bent u met Renewi in gesprek over deze vorm van afvalinzameling gedurende de lopende 
overeenkomst? Zo ja, wat is de status en zo nee, waarom niet? 

5. Wat heeft u weerhouden om in te gaan op het inzamelplan van Renewi in 2020? 
 
Nu Renewi heeft aangekondigd te stoppen met huis-aan-huis inzamelen van afval, is haast geboden 
met een nieuwe aanbesteding. Over 2,5 jaar is het 1 januari 2026. De Fractie Bastiaans is van mening 
dat vooraleer een nieuwe aanbesteding te starten een, in grote lijnen, nieuw afvalbeleid tastbaar 
moet zijn. U kondigde deze al aan in juni 2022 tijdens de themasessie VANG in Het Goed. Later dat 
jaar (lees; einde 2022) zou u in een RIB het nieuwe beleid presenteren. 
Wij zijn van mening dat dit dossier met alles wat nu duidelijk is, de afgelopen jaren is vertraagd. In 
juni 2022 leek er schot in te komen na de inspirerende genoemde themasessie.  
 

6. Kunt u op korte termijn met voorstellen naar de raad komen om dit proces te versnellen? 
7. Wanneer kan de raad uw nieuwe beleidsplan afval VANG ontvangen? 

 
Via de media vernamen wij eveneens dat vele ondergrondse containers vervangen moeten worden 
op korte termijn. 
 

8. Kunt aangeven welke ondergrondse containers dit betreft? 
9. Vanaf welk moment bent u hiervan op de hoogte? 
10. Waarom is de raad hierover niet geïnformeerd? 
11. Kunt u aangeven op welke wijze de begroting voorziet in het vervangen van deze containers? 

Graag een meer-jarenspecificatie. 
12. Welke belemmeringen zijn er voor het vervangen van deze containers. 

 
De Fractie Bastiaans maakt zich veel zorgen over de voortgang van dit dossier en de snelheid en 
rekent op goede beantwoording van gestelde vragen. 
 
 
Fractie Bastiaans 
Peter Bastiaens 
 
 
 
 
 
 
 


